

In the Garden 伊甸園裡

REV SIMON TAN

The voice of the Lord is
coming to you in the
garden...

耶和華的聲音正在花園裡向你傳來...



Your life is like the Garden in which God placed Adam and Eve...

你的生活就像上帝放置亞當和夏娃的花園

God has put you in charge of your garden
and wants you to expand your territory.

神讓你管理你的花園，
並希望你擴大你的領土。

JOHN 約翰福音 15:8

This is to my Father's glory, that you bear much fruit,
showing yourselves to be my disciples.

你們多結果子，我父就因此得榮耀，你們也就是我的門徒了。



Watch for God's visitation in your garden
as he inspects, expands, and gives
strategies to increase your fruitfulness

留意神造訪你的花園，他會檢查、
擴展並提供增加你多結果子的策略

You don't start by seeking impressive words of knowledge on presidential elections or Super Bowl scores.

你不需尋找引人入勝的演講詞

You start by hearing God tell you to do something so unselfish it has to be Him

你開始聽到上帝告訴你做一些如此無私的事情，必須是他

Principle 1: Sow to The Spirit 向靈撒種

GALATIANS 6:7

For he that soweth to his flesh
reap corruption; but he that
soweth to the Spirit shall of the
Spirit reap life everlasting.

加拉太書 6:7

不要自欺，神是輕慢不得的。
人種的是什麼，收的也是什麼。

Principle 1: Sow to The Spirit 向靈撒種

- Sowing to the spirit, not sowing to a minister, a conference expense, or even missionary needs

向靈撒種，而不是只向傳道人撒種、特會費用甚至傳教士需要 也撒種

- I started sowing to the Spirit and getting immediate results.

我開始向聖靈撒種，並立即得到結果

Principle 2: Sow to The Revelation

播種啟示

GALATIANS 6:6

Let him that is taught in the word communicate unto him that teacheth in all good things.

加拉太書 6:6

在道理上受教的，當把一切需用的供給施教的人。

Paul says to sow into -
REVELATION!

保羅說要播種——啟示！

Principle 2: Sow to The Revelation

播種啟示

When someone is teaching
under the anointing, there
is a "quickenning" effect

當有人在恩膏下教學時，有
一種“加速”的效果

Principle 3: Sow to The Seed of Faith

播種信心
的種子

God looks for the stamp of the faith on our lives.

上帝在我們的生活中尋找信仰的印記。

God also wants each of us to be a channel of blessing.

上帝也希望我們每個人都成為祝福的渠道。

God made Abraham a blessing, God will make us a blessing.

上帝使亞伯拉罕成為祝福，上帝也會使我們成為祝福。

God made Abraham a blessing by faith.

神使亞伯拉罕因信成為祝福。

Romans 4:16-25

16 Therefore it is of faith, that it might be by grace; to the end the promise might be sure to all the seed; not to that only which is of the law, but to that also which is of the faith of Abraham; who is the father of us all, 17 (as it is written, I have made thee a father of many nations,) before him whom he believed, even God, who quickeneth the dead, and calleth those things which be not as though they were. 18 Who against hope believed in hope, that he might become the father of many nations; according to that which was spoken, So shall thy seed be. 19 And being not weak in faith, he considered not his own body now dead, when he was about an hundred years old, neither yet the deadness of Sara's womb: 20 he staggered not at the promise of God through unbelief; but was strong in faith, giving glory to God; 21 and being fully persuaded that, what he had promised, he was able also to perform. 22 And therefore it was imputed to him for righteousness. 23 Now it was not written for his sake alone, that it was imputed to him; 24 but for us also, to whom it shall be imputed, if we believe on him that raised up Jesus our Lord from the dead; 25 who was delivered for our offences, and was raised again for our justification.

羅馬書 4:16-25

16 所以人得為後嗣是本乎信，因此就屬乎恩，叫應許定然歸給一切後裔，不但歸給那屬乎律法的，也歸給那效法亞伯拉罕之信的。

17 亞伯拉罕所信的是那叫死人復活，使無變為有的神，他在主面前做我們世人的父，如經上所記：「我已經立你做多國的父。」 18 他在無可指望的時候，因信仍有指望，就得以做多國的父，正如先前所說：「你的後裔將要如此。」 19 他將近百歲的時候，雖然想到自己的身體如同已死，撒拉的生育已經斷絕，他的信心還是不軟弱， 20 並且仰望神的應許，總沒有因不信心裡起疑惑，反倒因信心裡得堅固，將榮耀歸給神， 21 且滿心相信神所應許的必能做成。 22 所以這就「算為他的義」。 23 「算為他義」的這句話不是單為他寫的， 24 也是為我們將來得算為義之人寫的，就是我們這信神使我們的主耶穌從死裡復活的人。 25 耶穌被交給人，是為我們的過犯；復活，是為叫我們稱義。[a]

Principle 3: Sow to The Seed of Faith

播種信心的
種子

We cannot please God without faith.
沒有信心，我們就無法取悅神。

Hebrews 11:6

And without faith it is impossible to please God, because anyone who comes to him must believe that he exists and that he rewards those who earnestly seek him.

人非有信就不能得神的喜悅，因為到神面前來的人必須信有神，且信他賞賜那尋求他的人。

Principle 3: Sow to The Seed of Faith

播種信心
的種子

It is faith that enables us to live the
Christian life.

是信心使我們能夠過基督徒的生活。

What is Faith?

i) Faith is not a hunch. 信心不是預感

ii) Faith is not positive thinking.
信心不是正向思維

iii) Faith is not believing everything will work out.
信心不是相信一切都會成功

iv) Faith is taking God at His Word.
信心就是相信神的話

v) Faith is not responding to emotions, feelings, miracles or signs.
信心不是對情緒、感覺、奇蹟作出反應

vi) Faith is not believing simply that God can; faith is knowing that God will.
信心不是簡單地相信神可以；
信心就是知道神會。

vii) Real faith, strong faith is death to doubt.
真正的信心，堅定的信心是再沒有懷疑

Principle 3: Sow to The Seed of Faith

播種信心
的種子

Principle 3: Sow to The Seed of Faith

播種信心
的種子

Romans 4:20

Yet he did not waver through unbelief regarding the promise of God, but was strengthened in his faith and gave glory to God

並且仰望神的應許，總沒有因不信心裡起疑惑，反倒因信心裡得堅固，將榮耀歸給神，

Principle 3: Sow to The Seed of Faith

播種信心
的種子

- 1) FAITH RECEIVES THE GIFT OF GOD
FAITH RELEASES THE GRACE OF GOD
- 2) FAITH RESPECTS THE GREATNESS OF GOD
- 3) FAITH RESPOND THE GUIDANCE OF GOD
- 4) FAITH REFLECTS THE GLORY OF GOD
- 5) FAITH Recognise that God is your source.

- 1) 信心接受上帝的恩賜
信心釋放上帝的恩典
- 2) 信心尊重上帝的偉大
- 3) 信心回應上帝的指引
- 4) 信心反映神的榮耀
- 5) 信心 承認上帝是你的源頭。

Principle 4: Sow to Connect

播種為連結

When someone is teaching
under the anointing, there
is a "quickenning" effect

當有人在恩膏下教學時，有
一種“加速”的效果

Principle 4: Sow to Connect

播種為連結

GALATIANS 6:6

Let him that is taught in the word communicate unto him that teacheth in all good things.

加拉太書 6:6

在道理上受教的，當把一切需用的供給施教的人。

Principle 4: Sow to Connect

播種為連結

“communicate”

The Greek word koinonia (koy-no-nee-uh) means to partner with and contribute.

When you sow “to him that teaches,” you are sowing into the spirit of revelation operating by the Holy Spirit - hence sowing to the Spirit!

John 15:8

This is to my Father's glory, that
you bear much fruit, showing
yourselves to be my disciples.

你們多結果子，我父就因此得榮耀，你們也就是我的門徒了。